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 類別

Event
地點

Venue
時間
Time

活動名稱
Title

展演單位
The Presenter

參加方式
Entry 

Method

展
覽
活
動

Exhibition Activities

第
1.2
展
覽
廳

Exhibition Room
 Ⅰ

. Ⅱ

112/11/01（三）

112/11/12（日）

2023年群英飛羽 
世界野鳥攝影聯展
Wild Birds of the World 2023- 
Birds Photography Group 
Exhibition from The Elite 
Family

群英飛羽 
世界野鳥攝影團隊
Global Wild Birds 
Photography Group of  
The Elite Family



112/11/15（三）

112/11/22（三）

第十四屆海峽兩岸 
少兒美術大展－光陰的故事
The 14th Cross-Strait 
Children’s Fine Art Exhibition-
The Story of Time

臺灣中華文創發展協會
Chinese Cultural and 
Creative Development 
Association



112/11/25（六）

112/12/03（日）

筆歌臺灣　墨濡鄉土
Let the Calligraphy Brush Sing 
the Praise of Taiwan, and the 
Ink Diffuse into Motherland

臺灣山水藝術學會
Taiwan Landscape 
Ink Wash Painting Art 
Association



第
3
展
覽
廳

Exhibition Room
 Ⅲ

112/11/01（三）

112/11/12（日）

2023年群英飛羽 
世界野鳥攝影聯展
Wild Birds of the World 2023- 
Birds Photography Group 
Exhibition from The Elite 
Family

群英飛羽 
世界野鳥攝影團隊
Global Wild Birds 
Photography Group of 
The Elite Family



112/11/15（三）

112/11/28（二）

浮光渲影－曾培育水彩個展
Rendering light and shadow-
Watercolor solo exhibition of 
Pei-yu Tseng

朝陽科技大學
Chaoyang University of 
Technology



美
學
空
間

Aesthetic Space

112/11/01（三）

112/11/12（日）

2023年群英飛羽 
世界野鳥攝影聯展
Wild Birds of the World 2023- 
Birds Photography Group 
Exhibition from The Elite 
Family

群英飛羽 
世界野鳥攝影團隊
Global Wild Birds 
Photography Group of 
The Elite Family



112/11/15（三）

112/11/28（二）

儷人行旅
Liren Travel

台北市西畫女畫家畫會
The Women Artists 
Association of Taipei



展演活動總表
Exhibition & Performance Schedule1 1

1 展演活動總表  Schedule



O    本館主辦活動   
ORGANIZER

C    協辦、合辦活動   
CO-ORGANIZER

 
 

A   申請展活動  
ACTIVITIES FROM EXHIBITION APPLICATION

表列活動如因故更動時，本館將另行公告。 
If the above event(s), for any Force Majeure, is changed, please consider our center’s announcement as the only principle.

	自由入場、自由參加、自由觀賞 Free Admission｜  售票 Ticketing

◈  年代售票 ERA Ticket ｜◈  兩廳院售票 OPENTIX ｜ ◈  TixFun售票｜◈  KKTIX及全家便利商店售票

◈  Accupass售票系統｜◎  索票入場 Free Ticket　*逕洽展演單位索票入場

※ 入場須知 1. 劇場活動，請於演出前 30分排隊入場。
2. 展覽時間 09:00～ 17:00，週一休館。
3. 本館展演活動若遇颱風來襲，將依人事行政總處公告異動，詳情請逕洽：(02)2311-0574

 Entrance 
 Guideline

1. Please line up at the entrance to the theater 30 minutes before the performance starts. 
2. Exhibition hours 09:00~17:00, Tuesday to Sunday. 
3.  If the typhoon warning issued, please refer to the Directorate-General of Personnel Administration’s 

announcement or contact the Center at (02)2311-0574.

類別
Event

地點
Venue

時間
Time

活動名稱
Title

展演單位
The Presenter

參加方式
Entry 

Method

演
藝
活
動

Perform
ance Activities

南
海
劇
場

N
an H

ai Theater

112/11/04（六）
19:00

RUAHATU  
洪水傳說大溪地舞劇
RUAHATU The Flood Myth

南島大溪地 
藝術工作室
Te Natira’a Ori Tahiti Studio

$600

112/11/11（六）
14:00

【且聽鳳鳴】 
鳳鳴國劇團推廣演出
Promotional  
Performance of FengMing  
National Opera Company, 
[Dance of the Phoenix]

鳳鳴國劇團
FengMing  
National Opera Company

◎

112/11/12（日）
14:30

采苑 26週年系列活動－
「詩．樂．舞」劇場音樂會

TYFAE 26th Anniversary-
「Poesy．Melody．Dancing」
Theater Concert

采苑混聲合唱團
Tsai-yuan Mixed Choir $200

112/11/18（六）
19:00

小王子－奇幻旅程
The Little Prince Extra Chapter

橘子泥劇團
Oranje

◎

112/11/25（六）
15:00

112/11/26（日）
15:00

黑光幻妙劇～《牙刷超人》
《Toothbrush Superman》

杯子劇團
Cup Theatre

◈
$500
$700
$900
$1000

2Schedule  展演活動總表



Exhibition Room I.II

第 1.2展覽廳  

Nan Hai Theater

南海劇場

Exhibition Room III

第 3展覽廳
Aesthetic Space

美學空間

Exhibition Room I.II

第 1.2展覽廳  

Nan Hai Theater

南海劇場

Exhibition Room III

第 3展覽廳
Aesthetic Space

美學空間

展覽活動  Exhibition Activities  3



Nan Hai Theater

南海劇場

Exhibition Room I.II Aesthetic Space

美學空間

Exhibition Room III

第 3展覽廳第 1.2展覽廳  

44 Exhibition Activities展覽活動  

2023年群英飛羽世界野鳥攝影聯展
Wild Birds of the World 2023- Birds Photography Group 
Exhibition from The Elite Family

本次聯展共有 200多張世界野鳥攝影作品，系群英飛羽
攝影團隊 128位攝影師歷盡千辛萬苦到世界各地拍攝的精
彩作品，本聯展每張作品均附詳細的說明卡，黏貼於作
品旁，鳥名並附上注音符號，讓成人與孩童都能讀懂、
看懂。

More than 200 photography masterpieces of wild birds from all around 
the world are showcased in this group exhibition. The bird photographs 
were taken by the 128 photographers from the Elite Family, who had 
traveled far around the world and put in enormous effort to capture 
these stunning moments. Detailed explanations are stuck next to each 
of the photographs showcased in the group exhibition. The names 
of birds are annotated with Bopomofo symbols (Mandarin phonetic 
symbols) so that all adults and children can read and understand the 
names of the birds.

112

11 .01	㊂
112

11 . 12	㊐
週一休館｜ 09:00-17:00

自由觀賞

主辦單位 
群英飛羽世界野鳥攝影團隊



Exhibition Room I.II

第 1.2展覽廳  

Nan Hai Theater

南海劇場

Exhibition Room III

第 3展覽廳
Aesthetic Space

美學空間

Exhibition Room I.II

第 1.2展覽廳  

Nan Hai Theater

南海劇場

Exhibition Room III

第 3展覽廳
Aesthetic Space

美學空間

5 展覽活動  Exhibition Activities  

第十四屆海峽兩岸少兒美術大展－
光陰的故事
The 14th Cross-Strait Children’s Fine Art Exhibition- 
The Story of Time

光陰的故事，對於一群來自不同地域三至十八歲的孩子們
來說，是找尋自我、發現自我的故事 –有成長的經歷，
有對未來的期盼，更有對時間的探尋 ;對於大展來說，是
多年來走過兩岸各城市曲折但卻溫暖的故事，更是與孩
子們相伴，在光陰的兩岸互相眺望的珍貴記憶。

From the perspective of a group of children of age ranging from three 
to eighteen coming from different regions, the Story of Time is a story 
of self-finding and self-discovery, with life experiences, expectations 
for the future, and the exploration of time. From the perspective of 
the grand exhibition, it is a documentation of the tough but touching 
journeys between different cities on both sides of the Taiwan Strait over 
the years. Furthermore, it is the precious memories of being children’s 
companions and looking out for each other across the strait.

筆歌臺灣 墨濡鄉土
Let the Calligraphy Brush Sing the Praise of Taiwan, and the Ink 
Diffuse into Motherland

本次展覽活動為本會會員於平日到臺灣各地或遍及台灣之
外的旅遊寫生之創作作品。因對臺灣這片鄉土的情懷，欲
使觀者認識臺灣之美與深厚的人文底蘊，藉由筆墨來呈現
大自然的美好意境，才不至辜負這自然山靈之美﹗

The artworks showcased in this exhibition are live paintings created 
when members of the Association traveled to different places in 
Taiwan and around the world. Based on the sentiments evoked by 
their motherland, these artists wish to introduce the beauty of Taiwan 
and the accumulation of deeply rooted humanity and culture to their 
viewers. The magnificence of the spirited nature and mountains will not 
be taken for granted if the beauty of nature’s aesthetic conception is 
depicted through calligraphy brushes in ink wash paintings.

112

11 .15	㊂
112

11 .22	㊂
週一休館｜ 09:00-17:00

自由觀賞

主辦單位 
海峽經濟科技合作中心 
臺灣中華文創發展協會 
福建省閩臺交流協會 
海峽兩岸傳媒人才交流中心 
雲揚天際文化藝術機構

協辦單位 
頂新公益基金會 
廈門市海滄區文聯

112

11 .25	㊅
112

12.03	㊐
週一休館｜ 09:00-17:00

自由觀賞

主辦單位 
臺灣山水藝術學會

臺灣 -邱凡恩《長大的花》



Exhibition Room I.II

第 1.2展覽廳  

Nan Hai Theater

南海劇場

Exhibition Room III

第 3展覽廳
Aesthetic Space

美學空間

Exhibition Room I.II

第 1.2展覽廳  

Nan Hai Theater

南海劇場

Exhibition Room III

第 3展覽廳
Aesthetic Space

美學空間

志工說故事 
Storytelling by Volunteers

活動時間｜ 
10:30-11:30

活動地點｜ 
本館瞇故事　自由入座

參與對象｜ 
需親子或師生共同參與

活動洽詢：   (02)2311-0574分機 234王小姐

11/05 《石頭湯》

11/12 《嚇！海底神秘事件》

11/19 《快樂，你在哪裡》

11/26 《小瓢蟲愛玩耍》

66 Exhibition Activities展覽活動  

浮光渲影－曾培育水彩個展
Rendering light and shadow- 
Watercolor solo exhibition of Pei-yu Tseng

曾培育教授長期於設計與水彩創作研究，擅長從地景文
化視角深化傳達意涵，以淋漓畫筆表現寫實景物，強調
質感與光影氣氛，理性與感性兼具。近三年水彩新作，
包含漁港舟筏，人文聚落，湖海山林，花卉等，題材多
元豐富。

Professor Pei-yu Tseng has long been devoted to design and the 
research of watercolor artwork creation. Professor Tseng specializes in 
deepening the communication of conception from the perspective of 
landscape and culture. He expresses realistic scenes with his paintbrush, 
emphasizing the texture and the atmosphere cast by the light and 
shadow, demonstrating both rationality and sensibility. The themes 
of Professor Tseng’s artworks over the past three years cover a variety 
ranging from fishing ports and rafts, humanity and cultural clusters, to 
lakes, oceans, mountains and forests, and flowers.

112

11 .15	㊂
112

11 .2828	㊁
週一休館｜ 09:00-17:00

自由觀賞

主辦單位 
朝陽科技大學 

曾培育《安瓶鹽水溪口》



Exhibition Room I.II

第 1.2展覽廳  

Nan Hai Theater

南海劇場

Exhibition Room III

第 3展覽廳
Aesthetic Space

美學空間

Exhibition Room I.II

第 1.2展覽廳  

Nan Hai Theater

南海劇場

Exhibition Room III

第 3展覽廳
Aesthetic Space

美學空間

112

11 .15	㊂
112

11 .28	㊁
週一休館｜ 09:00-17:00

自由觀賞

主辦單位 
台北市西畫女畫家畫會

儷人行旅
Liren Travel

藝術人都擁有愛美的靈魂，女畫家的個性更是也比任何
人都纖細敏感。內在的精神成就外在的樣貌，儷人因此
而來。感性的女性藝術家用畫筆紀錄不同的旅程，希望
用獨特的角度詮釋自己所見所聞與所想，集結成展為
「儷人行旅」。

Artists’ souls are attracted to beautiful things, and among them, the 
personalities of female artists are even more fragile and sensitive than 
anyone else’s. The inner spirit shapes the outer appearance, hence the 
name Liren (meaning beautiful human). Sensitive female artists had 
recorded different trips and journeys with their paint brushes in the 
hope of interpreting what they had seen, heard and thought through 
unique and personal perspectives. Collections of such works were 
brought together in the exhibition “Liren Travel”.

時間｜  112年 11月 18日（週六）下午 2：00至 4：00時。

地點｜國立臺灣藝術教育館－青時光教室

人數｜正取國小親子 10組（備取 5組），額滿為止。

費用｜ 每組新臺幣 300元，並於報到當天繳交； 

身心障礙者及低收入戶等學員則費用全免。

洽詢電話：02-23110574分機 232 洽李先生

「玩藝玩」親子活動－ 
【七彩火雞】（限親子共同參加）

線上報名

展覽活動  Exhibition Activities  7



Exhibition Room I.II

第 1.2展覽廳  

Exhibition Room III

第 3展覽廳
Aesthetic Space

美學空間

Nan Hai Theater

南海劇場

Performance Activities  演藝活動

112

11.0404	㊅
19:00

售票  

主辦單位 
南島大溪地藝術工作室

RUAHATU 洪水傳說大溪地舞劇
RUAHATU The Flood Myth

大溪地樂舞的背景是講述大自然與人的關係。大溪地人
的祖先創作樂舞源於對天對地的感謝表達敬意與感謝。
此次邀請 Te Natira’a師資們共同編製舞曲，也特地赴大
溪地向專業舞團 Tamariki Poerani學習洪水傳說相關舞
曲。藉由樂舞展現大溪地的人文風情跟地理面貌。

The background of Tahitian music and dance tells the tale of the 
relationship between nature and humans. Tahitian ancestors created 
music and dance to express their gratitude and respect to the sky 
and the earth. This time, instructors from Te Natira’a are invited to 
choreograph the dance and music together. They particularly traveled 
to Tahiti to learn the dance music related to the flood myth with the 
professional dance troupe, Tamariki Poerani. The humanities, culture, 
and geography of Tahiti are expressed through music and dance.

112

11 .11 	㊅
14:00

◎ 索票入場

指導單位 
臺北市文化局

主辦單位 
鳳鳴國劇團

協辦單位 
國立傳統藝術中心 
國立臺灣戲曲學院 
附設京劇團

【且聽鳳鳴】鳳鳴國劇團推廣演出
Promotional Performance of FengMing National Opera 
Company, [Dance of the Phoenix]

本團承襲 1950年戴綺霞藝師技藝，數十年來盡心傳承本
土國劇。特安排以唱唸為主的「西施」、「坐宮」、「趙氏
孤兒」以及以做表、舞蹈為主的「春閨夢」。進入南海劇
場，帶領民眾回到 1960年代南海劇場的美好回憶，也希
望民眾能更關注臺灣本土的京劇文化藝術。

The Opera Company has inherited the skills of master Chi-Hsia Tai since 
1950 and has been devoted to the passing on of localized Peking opera 
for the past few decades. “Xi Shi”, “Sitting in the Palace”, and “The 
Orphan of Zhao” that focuses on singing and reciting, and the “Dream in 
the Spring Boudoir” that focuses on the acting and dances, are specially 
arranged. Upon entry to the Nanhai Theater, audiences are brought 
back to the nostalgic memory of the Nanhai Theater in the 1960s. It is 
our hope that the public will pay more attention to the art and culture 
of the local Peking Opera in Taiwan.

88



Exhibition Room I.II

第 1.2展覽廳  

Exhibition Room III

第 3展覽廳
Aesthetic Space

美學空間

Nan Hai Theater

南海劇場

演藝活動 Performance Activities  

采苑 26週年系列活動－ 
「詩．樂．舞」劇場音樂會

TYFAE 26th Anniversary- 
「Poesy．Melody．Dancing」Theater Concert

「詩 ‧ 樂 ‧ 舞」劇場音樂會邀請來自雙北、桃園以及宜蘭
演唱風格迥異的合唱團體，分別以秋韻、鄉語、願望、
春響、榮耀為主題，用煉淨、純粹的人聲與您共渡翩翩
樂章的午後。合唱五部曲唱出在時間橫軸中交織的動人
故事。

Choirs of various styles from Taipei and New Taipei City, Taoyuan, and 
Yilan are invited to perform at the “Poesy．Melody．Dancing” Theater 
Concert. Based on the autumn rhythms, words of the motherland, 
earnest wishes, awakening spring tones, and magnificent glory, the 
choirs will keep you accompanied with bars of music performed with a 
clean and pure human voice through the afternoon. The five-part choral 
arrangement weaves along with the time, formulating a touching story.

112

11.12	㊐
14:30

 售票

主辦單位 
財團法人采苑藝術文教基金會

小王子－奇幻旅程
The Little Prince Extra Chapter

這是你最熟悉的小王子，也是你從來沒有看過的獨家內
幕…

撒哈拉沙漠，一個孤獨的飛行員，遇上一位來自 B612號
星球的孤獨小王子…不管有沒有聽過它看過它，這些都
不重要，重要的是，我們有沒有想過其實每個人都是小
王子。

This is the Little Prince you know best, and an exclusive inside look at 
what you’ve never seen...

In the vast Sahara Desert, a lonely pilot encounters the lonely little 
prince from asteroid B612... Whether you’ve seen it, heard it, or not, it 
does not matter. What matters is whether anyone has ever wondered 
about the fact that, actually, everyone is a little prince.

112

11 .18	㊅
19:00

◎ 索票入場

主辦單位 
亞太地區創作藝術推廣協會

協辦單位 

橙智國際教育顧問有限公司

9



Exhibition Room I.II

第 1.2展覽廳  

Exhibition Room III

第 3展覽廳
Aesthetic Space

美學空間

Nan Hai Theater

南海劇場

黑光幻妙劇～《牙刷超人》
《Toothbrush Superman》

一、演出形式： 物品劇 ~真人 v.s人偶

二、演出長度： 約 60分鐘

三、節目內容簡介：

這一天，出來做壞事的蛀牙星人一號和二號遇上了正在
太空巡邏的牙刷超人，被牙刷超人打得落花流水，蛀牙
星人駕著太空船一路逃往地球，躲進不愛刷牙的小桂子
的嘴巴裡…

1. Performance Type: Object Theatre ~ Live Action vs. Puppets

2. Duration: about 60 minutes

3. Program Description:

On a day when alien No. 1 and alien No. 2 of the decayed-tooth planet 
were out and up to no good, they encountered toothbrush superman, 
who was patrolling the space. The aliens were completely defeated by 
the toothbrush superman and fled the scene on a spaceship all the way to 
Earth. Cinnamon doesn’t like to brush her teeth, which makes her mouth 
a great hiding place for the aliens, and so they sneaked in and took cover…

112

11. 25	㊅
15:00

112

11.26	㊐
15:00

◈ 年代售票

主辦單位 
杯子劇團

1010Performance Activities  演藝活動
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全國學生美術比賽
72th National Student ART Competition學年度112

指導單位｜教育部 主辦單位｜國立臺灣藝術教育館 協辦單位｜各縣市政府

洽詢電話：(02)2311-0574分機 236王先生

國小組— 
繪畫類、書法類、平面設計類、漫畫類、水墨畫類、 
版畫類等六類。

國中組、高中（職）組及大專組— 
西畫類、書法類、平面設計類、漫畫類、水墨畫類、 
版畫類等六類。

其餘比賽方式等相關訊息 
請自行上本館網站參閱實施要點

https://web.arte.gov.tw/nsac/rules.aspx
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藝教館全新互動設施 「時間藝像
館」，11 月 20 日正式開放！成為時空
旅人，感受歷史脈動。在這裡將帶您
穿越時間，回到過去，準備好了嗎？
「時間藝像館」 等待著您的探索！



預約
導覽 藝教館

預約導覽

週二∼週五 上午場、下午場

預約電話

(02)2311-0574 分機 110
10人（含）以上團體，請於7天前預約

預約申請表，請至本館全球資訊網

https://www.arte.gov.tw/
單一窗口，下載填送申請

Reservation for 
group Guided Tour

《美育》Journal of Aesthetic Education
第 256期藝同悅讀

購書資訊 線上投稿

【焦點話題】創意材料就在你我身旁

臺灣大自然生態豐富，加上社會環保意識抬頭，有不少可以再利用的素材，本

期焦點話題聚焦於生活中取材，加以運用於藝術教學，讓兒童在創作之中能有

驚奇的發現。

透過吳望如教授策劃，謝基煌主任、王振泰老師、鄭名惠老師、鐘雲珍老師等

人主筆，將平日應用生活中的素材之創作教學活動，透過深入淺出的方式分享

個人的經驗。閱讀品味後，必能發現創作素材就在生活之中，也不再浪費或廢

棄生活用品，對環境保護起了積極作用。

美就在身邊、美就在生活裡，創作素材俯拾即是，端賴於你我是否有一雙發現

素材之美的眼睛。

【購書資訊】https://ed.arte.gov.tw/InvitePaper/InvitePaper_order.aspx

【線上投稿】https://ed.arte.gov.tw/InvitePaper/html_paper_index.aspx
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預約
導覽 藝教館

預約導覽

週二∼週五 上午場、下午場

預約電話

(02)2311-0574 分機 110
10人（含）以上團體，請於7天前預約

預約申請表，請至本館全球資訊網

https://www.arte.gov.tw/
單一窗口，下載填送申請

Reservation for 
group Guided Tour

登記時間

每月 1至 10日開放登記當月會面時間。

登記窗口

現場：臺北市中正區南海路 43號  
電話：(02)2311-0574 分機 110
傳真：(02)2375-8629
網址：https://www.arte.gov.tw
 ※ 1.  可以現場、電話、傳真、電子郵件、網路等方式為之，但現場及電話登記者，須於各該登記期間上班日之上午

9時至下午 5辦理。
 2. 未用制式登記表書寫者，請載明：姓名、性別、職業、電話、地址、約談主題。

約見時間

以每月最後一週星期三 下午2時30分至5時為原則，若遇議會期間及業務需要得另擇期辦理。另， 
每月最後一週星期三為假日者，則約見活動提前至前一週之星期三辦理。
 ※ 1.  每次約見人數以 5人為原則，依申請登記時間先後順序及約談主題之迫切性，編號排定。（書面或電話通知）
  2. 本活動由本人親到（請攜帶國民身分證核對）。非本人到場，取消約見資格。
  3. 如未依約見時間出席者，視同放棄，並依序遞補，登記人不得異議。
  4. 有下列情事之一者，本館不予受理登記，事後發覺者，取消約見：
   ⑴ 代理他人辦理申請登記或約見時代理他人陳情者。
   ⑵ 約談主題與本館業務之改進、建議或陳情無關或非本館權責者。
   ⑶ 係重複約見之案件。
   ⑷ 約談內容要求保密者。
  5. 本館員工不得參與本活動，或代替他人申請登記。

館長與民有約

公務人員應廉潔自持、利益迴避、依法公正執行公務

提醒您 14



Exhibition Room I.II

第 1.2展覽廳  

Nan Hai Theater

南海劇場

Exhibition Room III

第 3展覽廳
Aesthetic Space

美學空間

  服務專線 Phone Number
 TEL：(02)2311-0574轉110

  開放時間 Hours
 週二至週日09:00-17:00
 休館日：週一、農曆除夕、大年初一
  （若遇特殊情況另行公告）
 Tuesday–Sunday 09:00-17:00
  Please Note: We are closed at Monday, Chinese Lunar New Year 

and the first day after it (If special conditions are called for additional 
announcements will be made).

 館 址 Address
 100052臺北市中正區南海路43、47號　
 No 43,47, Nanhai Road, Zhongzheng District, Taipei City 100052, Taiwan (R.O.C.)

 網 址 Website

全球資訊網
www.arte.gov.tw

臺灣藝術教育網
ed.arte.gov.tw

facebook 
www.facebook.com/
ntaec

網路藝學園
elearn.arte.gov.tw

電子報訂閱
ed.arte.gov.tw/Web/EPaper/Register.
aspx

 交通路線 Transportation ＊含備低地板公車 Including Low-Floor Buses

  ※配合捷運萬大線工程，南海路改為西向（往和平西路）單行道。
 捷運／ 中正紀念堂站（2號出口，步行約7分鐘）
    小南門站（3號出口，步行約10分鐘）
 公車／ 中正二分局站（243、248、262、304、706，步行約5分鐘）
    建國中學站（單向往和平西路，1＊、204＊、630＊，步行約2分鐘）
     南昌路站（3、5、18、38、227、235、241、243、295、662、663，步行約6分鐘）
    南門市場站（羅斯福路各線公車，步行約7分鐘）
     植物園站（1＊、204＊、630＊、242、624、907、藍28，步行約6分鐘）
 ※   During the construction period of the Taipei MRT Wanda-Zhonghe-Shulin line (from May 22, 2015 to Dec., 2021), 

Nanhai Rd. will be one-way starting from Chongqing S. Rd. going toward Heping W. Rd.
 MRT／ 1. Chiang Kai-Shek Memorial Hall (Exit at No.2)
   2. Xiaonamen (Exit at No. 3)
 BUS／ 1. No. 243, 248, 262, 304, 706 : to "Zhong Zheng Second Police District".
   2. No. 1＊, 204＊, 630＊: to "ChienKuo High School"(East).
   3. No. 3, 5, 18, 38, 227, 235, 241, 243, 295, 662, 663 : to "Nanchang Road Sec.1".
   4. All Roosevelt Road lines: to "Namen Market".
   5. No. 1＊, 204＊, 630＊, 242, 624, 907, BL28: to "Botanical Garden".
 

請附回郵（每期郵遞票價6元）及郵寄資料（姓名、地址、郵遞區號），信
封註明「函索藝教資訊×期數」，逕寄本館視覺藝術教育組收。

《藝教資訊》
免費索取

請裁剪填寫以下資料，附於函索郵寄信封內

1.	檢附郵資6元×       期＝         元※每期請備6元郵票1張。聯絡電話：

2.	收 件 人：                           □新訂讀者。  □續訂讀者，地址更新如下（原地址者無需R）

	 收件地址：□□□-□□

國立臺灣
藝術教育館

臺北車站

愛國東路愛國西路

和
平
西
路

南海路

羅
斯
福
路

重
慶
南
路

南
昌
路

臺北植物園

國立歷史
博物館

臺北市立
建國高級中學

捷運
小南門站
3號出口

捷運中正
紀念堂站
2號出口

發行所 國立臺灣藝術教育館│發行人 李泊言│總編輯 莊正暉│責任編輯 陳怡瑄
視覺設計 四點設計有限公司│印刷 禾順彩色印刷製版股份有限公司│翻譯 金石翻譯有限公司
非本館主辦之活動，相關資訊由主辦單位提供；如有更動，文責由主辦單位負責。

服務指南 SERVICE GUIDE


